
Dobrý den, 

 

Obracím se na klub s protestem proti přeměření mého psa – Bon 

Temps Nejaknyt Empire dne 23. 1. 2022 na kvalifikačních závodech 

na WAO v Čerčanech.  

Pes byl měřen potom, co se stal náhradníkem na WAO. Měřili ho 

celkem tři rozhodčí: Petr Dostál, Karina Divišová, Lucie Krejčí. 

Měření se zúčastnili všichni psi kvalifikovaný a náhradníci. Na místě, 

když jsem věděla, kolik psu naměřili a řešila jsem míry, protože jsem 

již věděla, že se bude hranice ML posouvat, jsem se ptala, jak je 

možné, že rozhodčí naměří v době 5 minut takový rozdíl (myslím, že 

to bylo 2,5cm rozdílu) a ještě u psa co velmi dobře stojí. Na místě mi 

bylo řečeno, že je jedno nyní kolik naměřili, že je to pouze pro 

potřeby WAO a tam se do kategorie vejde pes bez problémů. V daném 

okamžiku jsem to tedy neřešila, ale nyní je na kačr.info zapsána 

hraniční míra, a já si myslím, že ve zmatku co probíhal, při měření se 

mohla stát nějaká chyba. Měření se psalo na čistý papír A4, nebyli 

uvedeny jména psů a dopisovalo se to v rychlosti. 

Proto žádám o přeměření mého psa Bon Temps Nejaknyt Empire, 

které bude platné při vytvoření nové kategorie. 

Na účet klubu agility jsem zaslala dnes poplatek za protest 1000,- Kč. 

 

Děkuji, 

Kristýna Hrůza 

 


